
Zápis z 1. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova, 
konaného dne 17.12.2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově 
 
Účast: pí Ambrožová, p. Borský, p. Hyndrich, pí Jančíková, p. Mgr. Jeřábek, pí MUDr. Jeřábková, p. Nezval, 
p. ing. Otruba, p. Piňos, DiS., p. Sušeň, p. ing. Svoboda, p. Vrána, p. Vymazal, p. ing. Zapletal, pí Mgr. Zelená 
Zapisovatel: p. ing. Kocourek 
Návrhová komise: p.Mgr. Jeřábek, pí. MUDr. Jeřábková 
Ověřovatelé zápisu: p. Vrána, p. Vymazal 
 
Upravený – doplněný program jednání: 
1) Zahájení, určení zapisovatele, jmenování ověřovatelů zápisu. 
2) Investiční akce Města Plumlov připravované na rok 2019. 
3) VAK Plumlov-Vícov – vodné + stočné na rok 2019 (přesunutý bod). 
4) Návrh rozpočtu Města Plumlov na rok 2019. 
5) Návrh střednědobého výhledu rozpočtu Města Plumlov na roky 2020-2021. 
6) Rozpočty příspěvkových organizací zřízených Městem Plumlov na rok 2019 + střednědobé výhledy 

rozpočtu. 
7) Rozpočtové opatření Města Plumlov č.13/2018. 
8) Obecně závazná vyhláška Města Plumlov č.2/2018, o nočním klidu. 
9) Podání žádostí o dotaci z dotačních programů Ministerstva pro místní rozvoj ČR. 
10) Smlouva o partnerství a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu „Cyklostezka Plumlov-

Mostkovice, atraktivní přehrada“. 
11) Doplnění členů Kontrolního výboru ZMP a členů osadních výborů. 
12) Určení osoby zastupující Město Plumlov při jednání se zpracovatelem návrhu územního plánu 

(doplněný bod). 
13) Diskuse. 
14) Závěr. 
 
 
K bodu 1: 
1.zasedání Zastupitelstva Města Plumlova zahájila paní starostka G.Jančíková v pondělí 17.12.2018 cca 
v 17.05 hodin v zasedací místnosti Městského úřadu v Plumlově. V úvodu požádala přítomné o 
shovívavost, uvedla, že 1/3 členů zastupitelstva se obměnila, i ona sama absolvuje v pozici starostky první 
jednání zastupitelstva, proto se předem omluvila za případné nedostatky. Poté přivítala přítomné členy 
zastupitelstva – konstatovala, že je přítomno všech 15 členů zastupitelstva tzn., že dnešní jednání je 
usnášeníschopné. Do funkce zapisovatele navrhla přítomným určit p. ing. Kocourka, do návrhové komise 
doporučila jmenovat manžele Jeřábkovy a za ověřovatele zápisu pana Vránu a pana Vymazala. Nikdo 
z přítomných neměl připomínky – jmenování zapisovatele, složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
a zapisovatele bylo odsouhlaseno. 
UZ-1/2018/1/1 – Zastupitelstvo Města Plumlova (dále jen „ZMP“) schválilo jmenování ing. F.Kocourka 
zapisovatelem jednání 1. zasedání ZMP.    Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/1/2 – ZMP schválilo složení návrhové komise: Mgr. L.Jeřábek, MUDr. M.Jeřábková a jmenování 
ověřovatelů zápisu: M.Vrána a J.Vymazal.    Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
Paní starostka seznámila přítomné s návrhem programu dnešního jednání zastupitelstva města. Program 
byl členům zastupitelstva města rozeslán elektronickou poštou, byl vyvěšen na úředních deskách. Paní 
Jančíková navrhla jeho doplnění o nový bod č.12 – určení zástupce Města Plumlov při jednáních se 
zpracovatelem územního plánu. 
S dalšími návrhy na úpravu programu 1.zasedání ZMP vystoupil p. ing. M.Otruba: 
a) požádal o zařazení nového bodu „stanovení termínů jednání zastupitelstva města v roce 2019“ – o 

určení „pevných“ termínů zasedání zastupitelstva debatovali členové ZMP v emailové komunikaci a bylo 
by podle jeho názoru vhodné, 

b) navrhl přesunout debatu o výši vodného a stočného na rok 2019 před diskusi o návrhu rozpočtu Města 
Plumlov, protože se „nově stanovená cena“ promítne i do tohoto dokumentu, 

c) dal na zvážení přítomných „úpravu“ textu bodu 7 dnešního jednání – kdy argumentoval tím, že rozpočty 
příspěvkových organizací zřízených městem budou schváleny v rámci celkového rozpočtu Města 
Plumlov a bude tedy „bezpředmětné“ je znova schvalovat – v nově navrženém bodu jednání 7 by měly 
být schvalovány pouze střednědobé výhledy rozpočtu příspěvkových organizací. 

 



K návrhům předloženým p. ing. Otrubou se rozvinula diskuse, v níž zaznělo: 
ad a): 

 pí Jančíková – zastupitelstvo města se schází v „řádném“ termínu a někdy i v „mimořádném“ termínu, 
„řádný termín“ je stanoven dle zákona o obcích, kdy se jednání zastupitelstva musí konat minimálně 1x 
za 3 měsíce, ptala se, zda je „rozumné“ pevně si stanovit data jednání ZMP, když se mimo tyto termíny 
může objevit neodkladná záležitost, kterou budou chtít členové zastupitelstva města projednat, ale 
případný datum pro konání zasedání ZMP nebude zanesen v „kalendáři zasedání zastupitelstva 
města“, 

 p. ing. Kocourek – vyjádřil obavy, jak „závazné“ budou případně dnes případně stanovené termíny 
jednání zastupitelstva města, bude-li stanoveno nějaké konkrétní datum, stane se již „neměnným“?, 
domnívá se, že by termíny měly být nejprve projednány na pracovní poradě členů zastupitelstva, 

 p. Borský – řekl, že stanovený termín by bral pouze jako „rámcový“, konkrétní datum jednání 
zastupitelstva by bylo stanoveno cca měsíc před tím, 

 p. Nezval – rámcem je už to, že jednání zastupitelstva musí proběhnout 1x za 3 měsíce, 

 p. ing. Svoboda – potvrdil, že k tomuto tématu proběhla emailová komunikace, ale bez konkrétního 
závěru, 

 pí Jančíková – je faktem, že ve „větších městech“ jsou pevně dány termíny jednání zastupitelstva, ale 
současně je i skutečností, že jsou svolávány mimořádné schůze, 

 p. ing. Otruba – uvedl, že část členů zastupitelstva „směnuje“ a je-li stanoven termín konání 
zastupitelstva s předstihem týden resp. 14 dnů, nejsou už schopni na to zareagovat a uvolnit se ze 
zaměstnání, 

 pí Jančíková – nesouhlasila s tímto názorem, před každým jednáním zastupitelstva se koná pracovní 
porada členů zastupitelstva a členové zastupitelstva vědí termín jednání zastupitelstva s předstihem. 

UZ-1/2018/1/3 – ZMP neschválilo doplnění programu 1.zasedání ZMP o nový bod – stanovení termínů 
konaní zasedání zastupitelstva města v roce 2019. 
     Hlasování: 2 hlasy pro (Borský, ing. Otruba, 13 hlasů proti). 
 
ab b): 

 k návrhu „předsunutí“ původního bodu č.10 (stanovení ceny vodného a stočného na rok 2019) před bod 
č.3 (rozpočet Města Plumlov na rok 2019) nebyla diskuse vedena. 

UZ-1/2018/1/4 – ZMP schválilo přesunutí původního bodu navrženého programu č.10 (vodné a stočné pro 
rok 2019) za bod č.2 a přečíslování-posunutí původního označení navrženého programu. 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
ad c) 

 pí Vykydalová (účetní) – došlo ke změně rozpočtových pravidel, nově musí zřizovatel schvalovat i 
rozpočty zřizovaných příspěvkových organizací, jako i jejich střednědobé výhledy rozpočtu, 

 p. ing. Kocourek – řekl, že v rámci rozpočtu města jsou schvalovány pouze příspěvky zřizovatele do 
rozpočtu příspěvkové organizace, ale „celkový rozpočet“ příspěvkové organizace je „širší“ – obsahuje i 
finanční prostředky z jiných zdrojů a samozřejmě i s tím spojené náklady, 

 p.ing. Otruba po tomto vysvětlení stáhnul tento návrh na změnu programu dnešního jednání – nebylo o 
něm vůbec hlasováno. 

 
Členové zastupitelstva města hlasovali ještě o návrhu na doplnění programu dnešního jednání 
předneseném paní starostkou (pověřenec pro územní plán) a o celkovém návrhu programu dnešního 
zasedání. 
UZ-1/2018/1/5 – ZMP schválilo doplnění programu 1.zasedání ZMP o nový bod č.12 – určení osoby 
zastupující Město Plumlov při jednání se zpracovatelem návrhu územního plánu (přečíslování původních 
bodů 12 a 13).        Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/1/6 – ZMP schválilo upravený program 1. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova dne 
17.12.2018.        Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 2: 
Paní starostka zevrubně informovala přítomné o připravovaných investičních akcích na nejbližší období: 
a) cyklostezka – probíhá veřejná soutěž na zpracování prováděcího projektu stavby, ten by měl být 

dokončen do března 2019, máme příslib financování z ITI, 
b) energetické úspory DpS Soběsuky – výměna plynových kotlů, je vybrán dodavatel, realizace musí 

proběhnout bez přerušení dodávky TUV, 
c) energetické úspory – městský úřad – už proběhla výměna plynového kotle, následovat budou výměny 

oken, dveří, zateplení stropu, vyspravení fasády + rekonstrukce „skleníku“ (za vlastní prostředky), 



d) rekonstrukce učeben v ZŠ – podle posledních informací by naše žádost o dotaci měla být podpořena, 
opraveny by měly být „odborné učebny“ (chemie, počítačová učebna), ale projekt počítá i se 
revitalizací školního pozemku (venkovní učebna) a zahrnuje i rekonstrukci sociálního zázemí ve škole. 

e) „vysoký“ zámek – v roce 2019 bude nahozena „sanační omítka“, ta bude po „natažení vlhkosti“ 
odstraněna a zhotoveny vápenné omítky, jednání na Ministerstvu kultury (národní kulturní památka) 
dohodnuto na leden 2019, 

f) chodníky – podána žádost o dotaci (průtah Plumlovem + Soběsuky), připravuje se projektová 
dokumentace na rekonstrukci chodníků u zdravotního střediska, 

g) připravují se žádosti o dotace na tyto projekty:  

 oprava místních komunikací – Plumlov-vodojem, 

 dětské hřiště-Hamry, 

 oprava sochy před zámkem – sv.Petra z Alcantery. 
UZ-1/2018/2/1 – ZMP vzalo na vědomí informaci o připravovaných investičních akcích Města Plumlov v roce 
2019. 
 
K bodu 3: 
Úvodní slovo k návrhu ceny vodného a stočného pro „zákazníky“ Vaku Plumlov-Vícov přednesl p. ing. 
A.Zapletal. Částečně zopakoval informace předané členům zastupitelstva města v podkladových 
materiálech, kde dal na zvážení 3 varianty výše vodného na rok 2019. První varianta počítá se zachováním 
stávající ceny vodného tj. ceny 36,- Kč/m

3
, podle druhé by se cena vodného měla navýšit na 38,- Kč/m

3
 a ve 

třetí variantě je kalkulováno s cenou 40,45 Kč/m
3
 (všechno ceny včetně DPH-15%). Hovořeno je o pohyblivé 

ceně vodného (za spotřebovanou–odebranou vodu), druhá (pevná) složka-za vodoměr tj. 276,- Kč/rok by 
podle všech variant měla zůstat zachována. Dále uvedl, že druhá členská obec (Vícov) se rozhodla pro rok 
2019 cenu vodného nezvyšovat. Řekl, že situace v Plumlově je odlišná a to z několika důvodů: jednak 
bychom měli cenu VAKu „srovnávat“ s cenou vody dodávanou do místních částí (část obce Soběsuky, 
Žárovice a Hamry) Vodovodem Pomoraví, ale měli bychom současně i větší finanční prostředky ukládat do 
fondu na obnovu vodohospodářské infrastruktury. Aktuálně (a podle varianty 1) hradí VAK vlastníkovi (Městu 
Plumlov) roční nájem 280.000,- Kč, podle varianty 2 by se nájem zvýšil na 400.000,- Kč/rok a při schválení 
varianty 3 by VAK platil 550.000,- Kč/rok. Pan ing. Zapletal doporučil členům zastupitelstva pokračovat v 
„mírném“ navyšování cen tzn. hlasovat pro variantu 2. 
Cena stočného by se podle kalkulace zpracované VAKem pro rok 2019 nemusela měnit – stávající cena 
38,36 Kč/m

3
 by mohla být zachována. 

V diskusi k tomuto bodu vystoupili: 
a) p. ing. Otruba – „přimlouval“ se za schválení varianty 3 pro stanovení ceny vodného, protože stav 

vodovodní sítě v Plumlově bude v dohledné době vyžadovat nemalé investice, 
b) p. Hyndrich – řekl, že cena vodného ve Vodovodu Pomoraví (kde je on osobně zástupcem Města 

Plumlov) zatím nebyla pro rok 2019 stanovena, ale 18.12.2018 se má konat valná hromada a s velkou 
pravděpodobností bude cena vodného nastavena ve výši 39,04 Kč/m

3
, 

c) p. Hyndrich – uvedl dále, že plumlovská část Vodovodu Pomoraví byla postavena s využitím dotace 
SFŽP a s tím je spojen závazek každoročního navýšení ceny vodného (v ekonomických podkladech 
k žádosti o dotaci jsme museli prokázat schopnost zajistit obnovu vodovodu z vlastních zdrojů), 

d) p. Sušeň – souhlasil se slovy svých předřečníků, že musíme mít do budoucna vytvořen dostatečný 
objem finančních prostředků na rekonstrukci vodovodní sítě, 

e) p. ing. Svoboda – zmínil, že z vody se stává „drahá“ komodita, je jí nedostatek a tudíž ani on není proti 
navýšení ceny, 

f) p. ing. Otruba – zmínil ceny vodného jiných provozovatelů – v Plumlově jsme určitě pod regionálním 
průměrem a zopakoval, že by se nebránil ani navýšení vodného na 40,45 Kč/m

3
, k ceně vodného ve 

Vícově poznamenal, že zde proběhla rekonstrukce vodovodní sítě a mají tudíž jiné výchozí podmínky. 
g) p. Sušeň – vzpomenul na „skokové“ navýšení vodného v minulosti, to je více „bolestivé“, než postupné 

zvedání ceny. 
Diskutováno bylo i o „srovnávání“ ceny VAKu a ceny Vodovodu Pomoraví, pan ing. Zapletal ale uvedl, že 
cena Vodovodu Pomoraví je jinak „sestavena“. Hlasováno bylo o navýšení vodného pro zákazníky VAKu na 
rok 2019 dle varianty 2. 
UZ-1/2018/3/1 ZMP schválilo cenu vodného pro zákazníky VAKu svazku obcí Plumlov-Vícov od 1.1.2019 
jako dvousložkovou, kdy pohyblivá část je stanovena ve výši ve výši 38,- Kč/m

3
 včetně DPH. 

   Hlasování: 12 hlasů pro, 3 se zdrželi hlasování (ing. Otruba, Sušeˇ, Vrána). 
UZ-1/2018/3/2 – ZMP schválilo cenu stočného pro zákazníky VAKu svazku obcí Plumlov-Vícov od 
1.1.2019 jako jednosložkovou, kdy je cena stanovena ve výši 38,36 Kč/m

3
 včetně DPH. 

         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 



K bodu 4: 
Dalším bodem jednání byl návrh rozpočtu Města Plumlov na rok 2019. Tento dokument byl detailně 
projednán na 2 pracovních poradách členů zastupitelstva města, kde byly zodpovězeny všechny vznesené 
dotazy. Návrh rozpočtu zahrnuje výdaje na předpokládané investice, které jsou připravovány i příspěvky 
příspěvkovým organizacím zřízeným městem. 
Prodebatoval jej rovněž Finanční výbor Zastupitelstva Města Plumlova a doporučil jej ke schválení. 
Členové finančního výboru ZMP současně navrhli poskytnout finanční dotace z rozpočtu města spolkům a 
jednotlivcům podle jimi podaných žádostí. Návrh rozpočtu byl vyvěšen po zákonem stanovenou dobu na 
elektronické i kamenné úřední desce. Na dnešním zasedání už neměl nikdo z přítomných žádné dotazy ani 
připomínky, rozpočet Města Plumlov na rok 2019 byl jednomyslně schválen. 
UZ-1/2018/4/1 – ZMP schválilo rozpočet Města Plumlov na rok 2019 (viz. příloha č.1). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/4/2 – ZMP schválilo poskytnutí finanční dotace z rozpočtu Města Plumlov v roce 2019 spolkům 
a jednotlivcům (viz. příloha č.2) a vzor veřejnoprávní smlouvy (viz. příloha č.3). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 5: 
Střednědobý výhled rozpočtu Města Plumlov na další 2 roky (2020-2021) obsahuje výdaje na plánované 
„strategické investice“ (výstavba cyklostezky, projekt rekonstrukce vodovodu, oprava zámku, pořízení 
hasičské cisterny). I tento dokument byl zveřejněn na úředních deskách. Do diskuse k tomuto bodu se 
nikdo nehlásil. 
UZ-1/2018/5/1 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Města Plumlov na roky 2020-2021 (viz. 
příloha č.4).        Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 6: 
Na pracovní poradu členů zastupitelstva města k rozpočtu byli přizváni i ředitelé/ředitelky městem 
zřízených příspěvkových organizací. Byly s nimi diskutovány jejich požadavky na finanční příspěvek 
z rozpočtu zřizovatele a jimi připravované investiční záměry. 
Diskuse k tomuto bodu byla vedena „výhradně“ o návrhu rozpočtu Klubového zařízení Plumlov, p.o. na rok 
2019 resp. jimi sestaveném střednědobém výhledu rozpočtu. Kriticky se k těmto dokumentům vyjádřil pan 
ing. M. Otruba, jehož „hlavní výtkou“ bylo „podhodnocení výnosů“ této příspěvkové organizace, zejména 
pak střediska „autokemp“. Srovnával uplynulá období a poukázal na fakt, výnosy KZ Plumlov, p.o. od 
r.2016 meziročně rostou, ale v návrhu rozpočtu na rok 2019 je počítáno s výnosy o 2.500.000,- Kč nižšími 
než je skutečnost letošního roku. Pozastavil se rovněž nad rozpočtem střediska "zámek", kde příspěvek 
města na mzdy činí téměř 1,5 milionu Kč. Na každého turistu, který na zámek přijede, tak musíme doplácet 
z rozpočtu města, což je dle jeho názoru špatně. 
Na jeho slova reagoval ředitel Klubového zařízení pan M. Hyndrich a vysvětloval mu financování této 
příspěvkové organizace. KZ Plumlov, p.o. je „složena“ ze 3 středisek – údržba, zámek a kemp, z nichž 
„výdělečné“ je pouze posledně jmenované. Skončí-li hospodaření příspěvkové organizace v kladných 
číslech, vloží se finanční prostředky do rezervního fondu a jsou využívány na pořízení nové techniky popř. 
opravy stávající. Řekl, že nabízel p.ing. Otrubovi osobní schůzku k objasnění finančních toků v KZ Plumlov, 
p.o.. Je potřebné vědět, jaké konkrétní úkoly jsou v rámci údržby města pracovníkům KZ Plumlov ukládány, 
je nutné vzít v potaz, že výnosy v autokempu jsou obtížně předvídatelné, protože se jedná o sezónní 
provoz …  
Pan T.Piňos okomentoval návrh rozpočtu KZ Plumlov jako „pesimistický“, což mu potvrdil i pan Hyndrich – 
nemůže kalkulovat s maximálními tržbami z nově pořízené kuchyně, když ještě neproběhlo její definitivní 
schválení hygienickou stanicí, reálný problém vidí i personálním obsazení (kuchař). 
Mimo to zmínila paní Jančíková, že „zisk“ Klubového zařízení Plumlov, p.o. byl v posledních letech využit 
na pořízení nového autobusu, spolufinancování oprav WC a sprch, pro další období se připravuje 
odkanalizování areálu autokempu. 
Následovalo hlasování o rozpočtech a rozpočtových výhledech jednotlivých příspěvkových organizací. 
UZ-1/2018/6/1 – ZMP schválilo rozpočet Základní školy Plumlov, okres Prostějov, p.o. na rok 2019 (viz. 
příloha č.5).         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/2 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Základní školy Plumlov, okres Prostějov, p.o. 
na roky 2020-2021 (viz. příloha č.6).     Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/3 – ZMP schválilo rozpočet Mateřské školy Plumlov, p.o. na rok 2019 (viz. příloha č.7). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/4 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy, p.o. na roky 2020-2021 (viz. 
příloha č.8).        Hlasování: 15 hlasů pro. 



UZ-1/2018/6/5 – ZMP schválilo rozpočet Základní umělecké školy Plumlov, p.o. na rok 2019 (viz. příloha 
č.9).         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/6 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Základní umělecké školy Plumlov, p.o. na 
roky 2020-2021 (viz. příloha č.10).     Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/7 – ZMP schválilo rozpočet Domova pro seniory Soběsuky, p.o. na rok 2019 (viz. příloha 
č.11).         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/8 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Domova pro seniory Soběsuky, p.o. na roky 
2020-2021 (viz. příloha č.12).      Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/6/9 – ZMP schválilo rozpočet Klubového zařízení Plumlov, p.o. na rok 2019 (viz. příloha č.13). 
     Hlasování: 14 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování (ing. Otruba). 
UZ-1/2018/6/10 – ZMP schválilo střednědobý výhled rozpočtu Klubového zařízení Plumlov, p.o. na roky 
2020-2021 (viz. příloha č.14).  Hlasování: 14 hlasů pro, 1 se zdržel hlasování (ing. Otruba). 
 
K bodu 7: 
Dalším projednávaným „ekonomickým“ dokumentem byl návrh rozpočtového opatření Města Plumlov 
č.13/2018. Komentář k zaslanému návrhu rozpočtového opatření přednesla paní Vykydalová, která řekla, 
že na straně příjmů jsou dle skutečnosti upraveny daňové příjmy (DPH), vypuštěn je původně 
předpokládaný příjem z prodeje štěpkovače (neuskuteční se), navýšeny jsou příjmy z pronájmu pozemků a 
za zřízení věcných břemen. Podle skutečného plnění resp. čerpání jsou upraveny dotace z Úřadu práce 
(na VPP), na JSDH a průtoková dotace MŠ Plumlov. Pan ing. Svoboda poukázal na „propad“ správních 
poplatků, snížení tohoto příjmu potvrdila paní Vykydalová a paní Chytráčková uvedla, že to souvisí se 
změnou zákona o správních poplatcích, ke kterému došlo. Další dotazy nezazněly, rozpočtové opatření 
Města Plumlov č.13/2018 bylo jednomyslně odsouhlaseno. 
UZ-1/2018/7/1 – ZMP schválilo rozpočtové opatření Města Plumlov č.13/2018 (viz. příloha č.15). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 8: 
V rámci podkladových materiálů pro dnešní jednání obdrželi členové zastupitelstva města i návrh Obecně 
závazné vyhlášky Města Plumlov č.2/2018, o nočním klidu. Krátký komentář měla paní starostka, kdy řekla, 
že zvlášť bude schvalována vyhláška na „zimní období“ a následně budou členové zastupitelstva 
debatovat o zkrácení doby nočního klidu pro „letní měsíce“. Na základě „aktuální verze“ OZV by měla být 
„zkrácena“ doba nočního klidu v konkrétních termínech – v noci z 31.12.2018 na 1.1.2019 (od 3.00 hodin), 
v době tradičně pořádaných plesů (5 termínů – v měsících leden a únor 2019 – 2.00) a v noci ze 30.4.2019 
na 1.5.2019 (Pálení čarodějnic – rovněž 2.00). Pan ing. Otruba měl pozměňující návrh, kdy žádal, aby pro 
„plesové termíny“ byla doba začátku nočního klidu posunuta na 2.30. S jeho návrhem vyslovila většina 
členů zastupitelstva města souhlas a upravenou OZV č.2/2018 schválila. 
UZ-1/2018/8/1 – ZMP schválilo Obecně závaznou vyhlášku Města Plumlov č.2/2018, o nočním klidu (viz. 
příloha č.16).   Hlasování: 13 hlasů pro, 2 se zdržely hlasování (Ambrožová, Jančíková). 
 
K bodu 9: 
Město Plumlov připravuje podání žádostí o dotace z dotačních programů Ministerstva pro místní rozvoj. 
Novým požadavkem poskytovatele dotace je schválení podání žádosti usnesením zastupitelstva příslušné 
obce. Paní Jančíková uvedla, že bychom chtěli žádat o dotaci na opravu místní komunikace u vodojemu 
v Plumlově, na rekonstrukci dětského hřiště v Hamrech, na opravu sochy sv.Petra z Alcantery (před 
vchodem do zámku) a na rekonstrukci chlapeckých toalet v ZŠ Plumlov. Bude-li nám dotace poskytnuta, 
mohli bychom získat až 70% celkových nákladů. Členové zastupitelstva města bez připomínek či 
pozměňujících návrhů odsouhlasili všechna navržená usnesení. 
UZ-1/2018/9/1 – ZMP schválilo podání žádosti o dotaci z dotačního programu Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR na opravu místních komunikací v Plumlově.   Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/9/2 – ZMP schválilo podání žádosti o dotaci z dotačního programu Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR na rekonstrukci dětského hřiště v Hamrech.   Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/9/3 – ZMP schválilo podání žádosti o dotaci z dotačního programu Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR na opravu sochy sv. Petra z Alcantery (Zámecká ulice). Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/9/4 – ZMP schválilo podání žádosti o dotaci z dotačního programu Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR na rekonstrukci sociálního zařízení-WC v ZŠ Plumlov. Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 10: 
Poměrně „bohatá“ diskuse se naopak rozběhla nad textem návrhu smlouvy o partnerství a vzájemné 
spolupráci s Obcí Mostkovice na realizaci projektu cyklostezky. Paní starostka v úvodním slově uvedla, že 
finišujeme se zpracováním dokladů pro získání dotace na realizaci tohoto projektu. Smlouva je potřebná, 



protože část trasy cyklostezky vede po pozemku Obce Mostkovice, té také po skončení doby udržitelnosti 
projektu bude budoucí stavba převedena. Paní Jančíková dále řekla, že bude připravena další smlouva, 
která bude řešit finanční spoluúčast partnera projektu (Obce Mostkovice). Chceme se pokusit získat i 
dotaci z prostředků Olomouckého kraje, jednáme o podpoře i s Městem Prostějov. 
Výhrady už před zasedáním zastupitelstva v emailové komunikaci vznesl p. ing. Zapletala a p. ing. Otruba, 
oba je dnes zopakovali. „Nelíbí“ se jim, že smlouva zavazuje Město Plumlov provádět údržbu cyklostezky i 
na pozemcích Obce Mostkovice i po době udržitelnosti projektu (bod 7 smlouvy). Pan ing. Otruba dále řekl, 
že text smlouvy je již 5.12.2018 schválen Zastupitelstvem Obce Mostkovice a nedají se v něm již dělat 
žádné úpravy. Současně vytknul vedení města, že návrh smlouvy nepředložilo členům zastupitelstva 
města s předstihem. S tím nesouhlasila paní Jančíková, která uvedla, že probíhaly úpravy textu smlouvy a 
do Mostkovic byla „výsledná verze“ zaslána až 4.12.2018 a obratem předána i členům Zastupitelstva 
Města Plumlova. Mimo to zmínila paní Jančíková, že na projektu cyklostezky se pracuje už cca 7 roků a už 
jsme blízko úspěšnému výsledku a měli bychom to „dotáhnout“. Pan ing. Zapletal apeloval na to, aby 
„budoucí“ smlouva s Obcí Mostkovice byla členům zastupitelstva předložena s dostatečným předstihem. 
Pan Hyndrich vyčíslil finanční náklady, za které bychom (při získání dotace) postavili cyklostezku a řekl, že 
podobně příznivé podmínky pro realizaci už nikdy nebudou. Pan ing. Otruba se ohradil proti spojování 
„nesouhlasu se smlouvou“ s „nesouhlasem s realizací cyklostezky“ – požaduje pouze, aby dokumenty 
předkládané členům zastupitelstva města byly předávány „včas“, aby o nich mohla proběhnout diskuse a 
mohly být případně upraveny. Pan Sušeň upozornil na skutečnost, že poskytovatel dotace může někdy 
vyžadovat doložení dokladů (dokumentů) a poskytuje nám minimální časový prostor. 
Pan Mgr. Jeřábek přednesl návrh textu usnesení, které následně všichni přítomní členové zastupitelstva 
města schválili. 
UZ-1/2018/10/1 – ZMP schválilo Smlouvu o partnerství a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu 
„Cyklostezka Plumlov-Mostkovice, atraktivní přehrada“ (viz. příloha č.17). 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 11: 
Zástupci jednotlivých politických subjektů účastnících se komunálních voleb v Plumlově nominovali 
zástupce do Kontrolního výboru ZMP a osadních výborů v jednotlivých místních částech. Jediný „zádrhel“ 
nastal v případě navrženého sudého počtu členů KV, který vyřešil pan ing. Otruba tím, že kandidaturu jimi 
(volební stranou NADŠENCI PRO PLUMLOV) nominovaného p. J.Kubeše stáhnul. Všichni nominovaní 
občané do Kontrolního výboru Zastupitelstva Města Plumlova a Osadních výborů Soběsuky, Žárovice a 
Hamry byli zvoleni hlasy všech přítomných členů zastupitelstva města. 
UZ-1/2018/11/1 – ZMP zvolilo členy Kontrolního výboru ZMP: Ing. Dušan Aujezdský, Ing. Jindřiška 
Šafranová, Miroslav Vrána, Josef Vymazal.    Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/11/2 – ZMP zvolilo členy Osadního výboru Soběsuky: Lenka Ambrožová, Pavel Dvorský, 
Jindřich Funk, Martin Hyndrich.      Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/11/3 – ZMP zvolilo členy Osadního výboru Žárovice: Martin Mikuš, Jiří Nezval, Marketa 
Poláková, Josef Pořízka, Milan Rolenc, Martin Smička, Jan Vysloužil, Drahomíra Vysloužilová. 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
UZ-1/2018/11/4 – ZMP zvolilo členy Osadního výboru Hamry: Zdeňka Ehlová, Květoslav Gamba, Luděk 
Halák, Mgr. Art. MgA. Pavol Juráš Ph.D., Mgr. Hana Valíková, Pavel Vlach. 
         Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 12: 
„Doplněným“ bodem dnešního jednání zastupitelstva města bylo určení zástupce Města Plumlov 
pověřeného jednáním se zpracovatelem nového územního plánu. Už před 2  roky byl vybrán zhotovitel, na 
novém územním plánu  musíme začít intenzivně pracovat. Navržena byla paní starostka G.Jančíková, pro 
tento návrh hlasovalo všech 15 členů zastupitelstva města. 
UZ-1/2018/12/1 – ZMP pověřilo starostku města – G.Jančíkovou k zastupování Města Plumlov při 
jednáních se zpracovatelem územního plánu.    Hlasování: 15 hlasů pro. 
 
K bodu 13: 
S diskusními příspěvky na dnešním 1. zasedání ZMP vystoupili: 
a) p. ing. Svoboda: se dotazoval, jak postoupila příprava „programového prohlášení“ nově zvoleného 

zastupitelstva města – paní starostka odpověděla, že z důvodu přípravy rozpočtu a investičních akcí 
na rok 2019 „pozastavila“ práce na tomto dokumentu, ale určitě se k němu v co nejkratší době vrátí, 
mělo by být předloženo na příští pracovní poradě členů ZMP, 

b) p. P.Frélich: poukázal na špatný stav místní komunikace a mostu od Zlechova směrem k autokempu-
paní starostka řekla, že tato silnice aktuálně patří firmě LAKEWOOD a p. Baliharovi, měla by v rámci 



pozemkových úprav připadnout Městu Plumlov, s čímž aktuální vlastnící nesouhlasí a hodlají vést 
případně i soudní spor, jednáme s nimi o možnostech provedení opravy a snad dojde k dohodě, 

c) p. P.Frélich: ptal se, zda v rámci nového územního plánu bude řešeno i parkování u zdravotního 
střediska a mateřské školy, paní starostka reagovala odkazem na zpracovanou studii úpravy tohoto 
prostoru (několik návrhů), o níž členové zastupitelstva města v nejbližších dnech budou debatovat, 
paní Chytráčková řekla, že územní plán se tyto záležitosti neřeší, slova paní Jančíkové doplnili o 
detailnější informace z projektu resp. o důvodech hledání řešení problému pánové Piňos a Borský, 

d) p.ing. Otruba: vrátil se k diskusi o cestě od Zlechova a zeptal se, zda byla se současnými vlastníky 
vedena debata o odkoupení, paní Jančíková mu odpověděla, že nabídka na odkup byla učiněna, ale 
p. Balihar chce cestu využívat (několikrát v roce) jako komunikaci pro vyvážení dřeva z lesa, takže o 
prodeji neuvažuje, zvažují se možnosti využití dotace na její opravu, pan Hyndrich řekl, že zájem na 
opravě má i p. Koláček, provozovatel Hotelu Zlechov a chce se na ní případně i podílet, p. ing. 
Zapletal se ptal, zda vlastník je dobře informován o nedobrém stavu této komunikace a nejsme-li 
schopni jej „tlačit“ k zajištění opravy, pan Hyndrich reagoval slovy, že chceme hledat „smírné řešení“. 

Nikdo z přítomných se už do diskuse s dalším příspěvkem, proto byla paní starostkou ukončena. 
V průběhu diskuse nebylo přijato žádné usnesení. 
 
K bodu 14: 
Paní starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním jednání, popřála všem příjemné prožití Vánoc 
a vše dobré do roku 2019 a 1. zasedání Zastupitelstva Města Plumlova ukončila cca v 18.50 hodin. 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  ………………………………….    ………………………………... 
           Miroslav Vrána               Josef Vymazal 
 
 
 
 
 
  ……………………………………   ………………………………. 
           Martin Hyndrich              Gabriela Jančíková 
         místostarosta města               starostka města 


